
 

 
 

Zápis z členské schůze ČMKCHB  

konané dne 16. 5. 2014 v penzionu Vasury 

 
Členskou schůzi ČMKCHB zahájil po 19 hod předseda klubu Zdeněk Havlíček. Přivítal 

zúčastněné členy klubu a konstatoval, že členská schůze klubu byla svolána dle stanov klubu, 

především ze zákonného důvodu seznámení přítomných členů s účetní uzávěrkou a její vzetí na 

vědomí tímto orgánem klubu. Dále konstatoval, že vzhledem k počtu přítomných, v době 

zahájeni přítomno 48 členů, je tato schůze neusnášeníschopná. Protože v tomto počtu není 

možné měnit program schůze, bude se tato nadále řídit programem uvedeným na stránkách 

klubu. 

 

1.   S činností výboru od konference klubu seznámil přítomné místopředseda výboru Dan 

Dvořák. Krátce se vrátil ke konferenci klubu, která proběhla 22. 2. 2014 ve Větrném Jeníkově. 

Materiály k registraci klubu mezi zapisované spolky dle znění OZ byly předány. Dále seznámil 

přítomné s návrhy připravené výborem klubu a to: 

- ke zpřísnění chovných podmínek u barvářů 

- k problematice zkoušek a soutěží, návrhu povinné účasti chovných jedinců je absolvovat 

- vyjádřil se k problematice ke zdravotnímu stavu psů (DKK, epilepsie) 

- o navýšení čl. příspěvků a změně struktury chovatelských poplatků rozhodla konference, jsou 

tedy výborem nezměnitelné (např. poplatek z krycího psa) 

- školení rozhodčích k novému ZŘ loveckých psů platného od 1. 4. 2014, které se bude konat 

dne 14 6.2014 v penzionu Vasury v Kolesách u Kladrub nad Labem 

 

2.   Havlíček seznámil přítomné s účetní uzávěrkou klubu, která je podrobně rozebrána ve 

zpravodaji a byla letos obsažena v hlavních zprávách konference klubu. Klub v roce 2013 

hospodařil při celkových příjmech 588.642,02 Kč a výdajích ve výši 461.199,45 Kč 

s konsolidovaným hospodářským výsledkem +70.042,57 Kč. Celkový majetek klubu, vč. 

nakoupeného materiálu, k datu 31. 12. 2013 byl 948.300 Kč. Konstatoval, že k dnešnímu datu 

nemá klub žádné neuhrazené závazky.  

 

3.     Diskuse  

Z. Hovad -  nemá připomínky k účetní uzávěrce. Vyjádřil názor na Aujezskeho chorobu a její 

nebezpečí přenosu na psy při kontaktu s černou zvěří. 

D. Dvořák -  reagoval na předchozí příspěvek, promořenost dle průzkumu je u nich vysoká. 

T. Maślanka - zabýval se produkcí štěňat bez PP, krytí a počtu štěňat ve vrhu v návaznosti na 

legislativu, problematikou nebezpečí přenosu Aujezského choroby.  

R. Vrba - upozornil na problematiku „bezpapírových štěňat“ barvářů v souvislosti s případným 

zpřísněním podmínek, dále diskutoval ke znění ZŘ v souvislosti se školením 

M. Pavlík -  zastává názor nerušit povinnost jarního svodu, v minulosti přinášel hodně informací, 

souhlasí se zpřísněním IHB v II.ceně. Posuzování některých rozhodčích je měkké, je třeba 

zpřísnit kvalitu posuzování jak na Pb, tak i na IHB.  

L.Varvařovský - jeho názor je povinnost jarního svodu zrušit, dnes bohužel již nic nepřináší, 

místo nich navrhuje zavést chovné svody barvářů v rámci klubu. 

Julius Alexa - snížila se pracovní úroveň barvářů, je třeba se zaměřit na její zvýšení, toto mu 

chybělo na konferenci. Školení rozhodčích z výkonu je především problematika pracovní. 

Tomuto školení se měl dát odpovídající prostor a přednášky veterinářů řešit při jiné příležitosti. 



M. Pavlík - také kritizoval čas přednášek MUDr. Ekra a Šrenka před vlastním školením 

klubových rozhodčích k novému ZŘ. Když, tak měly být jako nepovinné až po ukončení školení. 

Havlíček - najit vyhovující termín byl problém a dalo dost práce je zorganizovat na toto sobotní 

dopoledne. Po obědě může školení a diskuze k ZŘ probíhat prakticky neomezeně. 

P. Javůrek - souhlasí se zpřísněním chovných podmínek u barvářů, je pro zavedení chovných 

svodů a celkovému zpřísnění výběru do chovu. 

M. Prchlík - je rovněž pro zpřísnění podmínek pro chov barvářů, nemíchal by tuto problematiku 

s produkcí štěňat bez PP, kdo chce psa bez PP těžko mu bránit, pokud není členem klubu. Vítá 

jakékoliv snahy ke zlepšení pracovního a zdravotního stavu u barvářů.  

Josef Jeřábek - upozornil na zvyšování nebezpečí výskytu epilepsie v  chovu barvářů, u Šrenka 

byl na vyšetření se psem, potvrdil dědičnou formu epilepsie. Je pro zvýšení ostrosti u barvářů a 

možnosti jejího posouzení. Za chybu považuje ponechávání více jak šesti štěňat ve vrhu. 

J. Alexa - nepotřebujeme barváře až tak ostrého, samozřejmě nesmí být bojácný, ale hlavně 

vytrvalého na stopě, to je jeho hlavní vlastnost. 

 

Připomínky k účetní uzávěrce a další diskusní příspěvky nebyly. Členská schůze pokračovala 

volnou zábavou přítomných.  

 

 

Zapsal Petr Kopřiva, následně ověřili Havlíček, Dvořák. 

 

  

 

 

 
 


